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Geachte commissieleden,

Namens HOP2040, de vertegenwoordiging van 38 Hilversumse samenwerkende 
bewonersorganisaties, spreek ik vanavond in. 

Vandaag ligt de participatieopbrengst voor in uw commissievergadering. U hebt zich ingespannen om 
participatie mogelijk te maken. Omdat u participatie ruimte wilde geven hebt u méér gedaan dan van 
een raad normaal gesproken verwacht mag worden. We hebben elkaar vastgehouden omdat het 
resultaat belangrijk is. Dank daarvoor. Succes heeft echter vele vaders.

De vertegenwoordiging van bewonersorganisaties heeft méér gedaan dan je van bewoners mag 
verwachten. Het is het volhouden, met een dikke streep onder volhouden, van HOP2040 die heeft 
gezorgd voor een volwaardige plek van het geluid van de inwoners van Hilversum. Het proces is 
begeleid door een onafhankelijke externe, Simone Diegenbach. De participatieopbrengst is correct 
opgeschreven door Schrijfburo. De expertise en vlotte pen van deze specialisten hebben ook hun 
zinvolle bijdrage geleverd. 

Dan naar de inhoud. De participatieopbrengst geeft een eensluidend signaal. Dorps karakter, groen 
en geen ruimte voor hoogbouw. Het lijkt ons niet zo ingewikkeld om nu de Omgevingsvisie met 
kwaliteit te gaan vaststellen. De nieuwe raad moet daarvoor keuzes maken, dat is haar taak. Wij zien 
de keuzes in lijn met de participatieopbrengst graag helder in de Omgevingsvisie terug. 

Het nieuwe coalitieakkoord dat van ‘Hilversum koesteren’ spreekt, zegt dat breed gedragen 
resultaten de beste resultaten zijn. Die rare MRA fratsen voor 10.000 extra woningen van het 
scheidende college kunnen dus nu eindelijk definitief van tafel.  
Het voorliggende voorstel ten aanzien van de Denkrichting bekrachtigt dit.

HOP2040 blijft de ontwikkeling van de Omgevingsvisie nauwgezet volgen. De uitgangspunten zoals 
verwoord in het voorstel voor de Denkrichting bieden een uitgestoken hand. Graag geven we ook 
invulling aan de ambitie van het nieuwe college om samen op te trekken. En wel vanaf de start van 
trajecten, dus ook bij het bepalen van eventuele grenzen van waaruit verder wordt gewerkt. We 
roepen de nieuwe raad op om de inwoners te betrekken bij plannen die vallen onder de 
Omgevingsvisie, maar óók bij reeds lopende trajecten. Laten we daar samen al rekening houden met 
hetgeen de samenleving aangegeven heeft in het participatietraject. 
Zo dragen we als Hilversummers ieder vanuit onze eigen rol en verantwoordelijkheid een belangrijk 
steentje bij. 
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